
 

 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR TURNIĆ 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/19-01/28 
URBROJ:  2170/01-09-10-19-20 
Rijeka,  03. prosinac 2019. 
                                    
 
 

ZAPISNIK 
SA 10. SJEDNICE VMO TURNIĆ 

 
 
10. sjednica VMO Turnić održana je 02. prosinca 2019. godine (ponedjeljak) u 16:30 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b.  

 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

 Ivica Grozdanić, predsjednik VMO 

 Nevenka Česal, zamjenica predsjednika VMO 

 Nikola Jurić, član VMO 

 Božidarka Matija Čerina, članica VMO 

 Šemsi Beljulji, član VMO 

 Miomira Milovanović, tajnica MO 
 
 
 
Usvajanje zapisnika sa 9. sjednice VMO Turnić: 
 

 Zapisnik je usvojen jednoglasno. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 
 

                                                  DNEVNI RED 
 
 

1. Suglasnost za utrošak preostalih sredstava komunalnih prioriteta 
2. Programi Vijeća – doček Svetog Nikole i  Predblagdanska druženja 
3. Dopisi građana pristigli između sjednica 
4. Usvajanje programa rada i financijski plan za 2020. godinu 
5. Razno 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 



 

 

AD 1 
Vijeće je primilo dopis Rijeka prometa d.d. kojim obavještavaju da je nakon ugovaranja 
planom predviđenih stavki prioriteta MO Turnić za 2019. godinu preostao iznos od 72. 244,75 
kn uključivo PDV.  
Nakon kraće rasprave Vijeće MO Turnić donijelo je slijedeću odluku: 
 

22 Uređenje prolaza od kućnog broja 3 
u Ulici Antuna Barca prema Ulici 
Antuna Kosića Rike 

RP 20.000,00 Scarpa 

43 Izrada izvedbenog projekta za 
izgradnju stubišta na zelenoj 
površini sjeverno od zgrade Vinka 
Benca 10 

RP 20.000,00 Scarpa 

94 Ispitivanje mogućnosti za proširenje 
parkirališta u Ulici A. Kosića Rika 
sjeverno od k. br. 4 i 6 

RP 5.000,00 Scarpa 

SP 
predložio 

Obnova horizontalne signalizacije 
parkirnih mjesta na području MO 
Turnić 

SP 30.000,00 Ausilio 

 
Zaključak: 

 Vijeće je glasalo za navedeni prijedlog s četiri glasa ZA, jedan PROTIV. Član 
Vijeća MO Nikola Jurić nije se složio s prijedlogom Vijeća jer smatra da je ulica 
Antuna Barca previše zastupljena u konačnom planu malih komunalnih akcija 
naspram drugih ulica. 
 

AD 2 
Vijećnica Božidarka-Matija Čerina predložila je Vijeću hodogram događanja te je Vijeće 
nakon kratke rasprave dogovorilo izvođače i detalje planiranih programskih aktivnosti – 
Doček Svetog Nikole i Predblagdanska druženja. 
Zaključak:  

 Vijeće je prijedloge primilo na znanje. 
 
Vijeće MO Turnić raspravljalo je o programu i sredstvima namijenjenim za 
prograPredblagdanska druženja. Obzirom da je Vijeće novo i ima želju pozvati i počastiti sve 
suradnike, volontere i osobe koje su pomogle u suradnji i ostvarivanju programa i rada Vijeća 
donesen je  jednoglasni 
Zaključak: 

 da se za iznos od 1200,00 kuna koje su planirane za reprezentaciju Vijeća 
počaste gosti na predblagdanskom druženju a po suglasnosti ravnateljice 
Direkcije za mjesnu samoupravu i pročelnika Odjela za gradsku samoupravu i 
upravu. 

 
AD 3 
Nakon što se Vijeću se obratila građanka u svezi rasvjete na lokaciji iznad osnovne škole 
Turnić, Vijeće je uputilo upit u Energo s molbom za procjenu radova. 
Energo je radove procijenio na 120.000,00 kn s PDV-om. 
(Proširenje javne rasvjete na putu između Ulice Franje Čandeka kod kućnog broja 20 i ulice 
Antuna Barca kod kućnog broja 10, - 120.000,00 kn s PDV-om.)      
       
Zaključak:  

 Vijeće je jednoglasnog mišljenja da se Energu uputi upit s molbom za 
specifikaciju troškova. 

 



 

 

Vijeću se obratio predstavnik stanara u ulici   A.R.Španca  kućni broj 6  s molbom za 
postavljanje rukohvata na ulaz u zgradu,za koju vjeruje da je javna površina. Razlog tome je 
loše zdravstveno stanje gospođe sa nožnom protezom koja ima poteškoća sa ulaskom u 
zgradu te veliki broj starijih ljudi koji su u mirovini i koji svakim danom imaju sve više 
problema sa ulaskom u zgradu i boje se pada. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da podrži molba stanara i uputi nadležnim 
službama na daljnje postupanje. 

 
AD 4 
 
Ivica Grozdanić obrazložio je nazočnim vijećnicima Financijski plan za 2020. godinu oji je 
napravljen u skladu sa usvojenim programskim aktivnostima za 2020. godinu. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno usvojilo Financijski plan i program rada za 2020. godinu. 
 

AD 5 
 
Pod točkom Razno nije bilo rasprave.  
 
 

Sjednica je završila u 19:00 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Turnić: 

 
                  Miomira Milovanović Ivica Grozdanić 
 


